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Algemene ledenvergadering 21 februari 2018 
Afwezigen: Gea Koster, Stefanie en Roelina Leuninge, Rutger v/d Hoofdakker, Owen Bohemen, Saskia 
Dijkhuis, Willem Smit, Marina Benak, Iris de Boer, Frank v/d Belt, Lianne Kooikers, Jaco Wolters, Janet 
Winters, Ruben van Weesep, Ria Plezier, Trudy van Dijk en Margreet Miedema. 

 
1. Opening en mededelingen 
Welkom door vice‐voorzitter Martijn Schuring. 
Er zijn geen toegevoegde agendapunten. 
 
Er wordt kort stil gestaan bij het overlijden van Peter v/d Spek afgelopen week.  
 
2. Vragen  
Hannie: Vanaf 25 mei 2018 wordt de Wet op de privacy actief, in hoeverre moet de vereniging hier wat 
mee?  
 
3. Ingekomen stukken 
Mail van dames 1. Mail is behandeld in bestuur, er is een reactie terug gegeven. 
 
4. Notulen ALV 2017 
Notulen worden vastgesteld. 
 
5. Goedkeuring jaarverslagen 
a) afdeling Zwemmen 
Opmerking Hannie: Vanaf 1‐1‐2018 is Gerko Vos nieuw Tc lid. Jaarverslag wordt vastgesteld. 
b) afdeling Waterpolo 
Jaarverslag wordt vastgesteld. 
c) afdeling Tweeka 
Jaarverslag wordt vastgesteld. 
d) afdeling Zwerfkei 
Jaarverslag wordt vastgesteld. 
e) secretariaat bestuur 
Jaarverslag wordt vastgesteld. 
f) ledenadministratie 
Ledenaantal gegroeid, positieve ontwikkeling. Jaarverslag wordt vastgesteld. 
g) sponsor commissie 
Jaarverslag wordt vastgesteld. 
h) activiteitencommissie 
Jaarverslag wordt vastgesteld. 
 
i) Financieel verslag penningmeester  
Penningmeester geeft uitleg op de aanpassing op de begroting 2017.  
Richard: toelichting op verhoging bedrag tC waterpolo, heeft te maken met het geintroduceerde 
vrijwilligersvergoeding. 
Penningmeester loopt begroting en resultaat 2017 door. 
De verwachtte opbrengst van €1000,‐ v/h bestuur is niet behaald, was een te verwachten subsidie 
vanuit de gemeente. Verwachting is dat deze in 2018 wel gekregen wordt. 
Mooie inkomsten van Activiteitencommissie en Collecte Gehandicaptensport.  
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Complimenten voor TC’s die binnen hun begroting zijn gebleven.  
Goed resultaat 2017 mede door opname voorziening.  
 
Penningmeester ligt de balans toe. 
Richard: Vordering op debiteuren betreft dat contributie? Ja, is contributie van de Zwerfkei, deze is 
‘vergeten’ te innen. Dit wordt alsnog gedaan, leden van de Zwerfkei zijn hiervan inmiddels op de hoogte 
gebracht. Contributie bedrag de Zwerfkei is € 65,‐ 
Er zijn geen wanbetalers meer. 
Maarten: wat houdt Fondsen de Zwerfkei in? Dit is geld wat bij de fusie meegenomen is door de 
Zwerfkei. Hier kan door de Zwerfkei een beroep op gedaan worden. 
j) verslag kascommissie 
Namens de kascommissie is Jacob Voogt aanwezig bij de ALV. Jacob licht het een en ander toe. 
Complimenten voor de huidige, gezonde financiële situatie. De kascommissie adviseren de Algemene 
Ledenvergadering het bestuur en de penningmeester decharge te verlenen van het financiële beleid in 
2017 en de gepresenteerde jaarrekening. 
 
6. Benoeming kascommissie 
Marcel Schuring blijft in de kascommissie. Marko Vreeling wordt benoemd als nieuw commissielid. 
Jacob Voogt stelt zich beschikbaar als reserve. 
Het bestuur bedankt Jacob Voogt voor zijn bijdrage in de kascommissie. 
 
7. Vaststellen begroting en contributie 2018 
Vice‐voorzitter licht de begroting van 2018 toe.  
De consequenties van de begroting worden toegelicht. 
 
Om een sluitende begroting 2018 te krijgen stelt het bestuur een contributie verhoging voor. De 
verhoging zal zitten in het uurtarief van € 18,50 naar € 22,00, het basistarief wordt gehandhaafd. Het 
tekort wat dan nog resteert (€ 2650,‐) komt ten laste van eigen vermogen.  
In 2019 zal dan het basistarief worden verhoogd van € 25,‐ naar € 27,50.  
 
Hannie: Zijn leden van de Reestduikers wel meegenomen in de berekening? MS: Ja, zijn meegenomen. 
Jacob: Klopt het bedrag van € 3000,‐ wel, veel leden trainen toch meerdere keren? MS: Dit klopt wel, 
het is helemaal doorgerekend. Zijn veel leden die maar 1 uur trainen. 
Hannie: Contributie verhoging is wel fors, zeker als je meerdere gezinsleden hebt die lid zijn. 
Jack: Waarom is het uurtarief van het zwembad zo hoog, is dit bekend? MS: Zwembad staat zelf ook met 
de kosten onder druk. Er is een goed contact met de directeur van het zwembad. Wordt gezamenlijk 
gekeken naar mogelijkheden. 
Jacob: Hoe zit het met de dekkingsgraad van de nieuwe uren? FC: De dekkingsgraad wordt gehaald, 
behalve op het ochtenduur. Bestuur vindt het belangrijk dit uur de gelegenheid te geven om te groeien. 
Er is vraag naar badwater en in de ochtend liggen de mogelijkheden. 
Fabian: Alternatief is om de dekkingsgraad te verhogen, maar dit komt de kwaliteit niet ten goede. 
Stephanie: Is het ook mogelijk om van 2 naar 1 uur training te gaan? MS: Dit wordt bepaald door de 
afzonderlijke afdelingen. Dit is niet op individueel niveau mogelijk. 
 
Richard stelt voor om de contributie jaarlijks te indexeren. Bestuur heeft heel overzichtelijk gemaakt wat 
het uurtarief is, dit jaarlijks doorberekenen in de contributie. MS: Bestuur gaat dit meenemen en 
hiervoor een voorstel voor maken voor 2019 (financieel beleid). 
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Verhoging contributie wordt vastgesteld met 8 voorstemmers en 5 tegenstemmers. 
Voorstel voor 2019 wordt meegenomen naar de ALV 2019.  
 
Er zal een aparte nieuwsbrief komen waarin deze contributie verhoging wordt gedeeld met de leden.  
 
 
 
8. Aftreden en kandidaatstelling 
1)  Annet Vreeling treedt af als bestuurslid, niet herkiesbaar 

Arjan Hoeve treedt af, is herkiesbaar. De vergadering is akkoord met zijn benoeming. 
Martijn Schuring treedt af, niet herkiesbaar  

2)  Martijn Schuring stelt zich beschikbaar als voorzitter. De vergadering is akkoord met zijn 
benoeming. 

3)   Er is nog een vacature voor secretaris. Het bestuur gaat op zoek naar een nieuwe secretaris. 
 
9. Vrijwilliger van het jaar 
Dit jaar wordt Robin Wolbers benoemd tot Vrijwilliger van het Jaar 2018. 
 
10. Archief MZPC De Reest 
Er is een archief die inmiddels is opgeschoond. Het lijkt het bestuur leuk om hier iets mee te gaan  
doen. Is er een vrijwilliger die het leuk vindt om dit op te pakken? Marijn Winters biedt zich aan.  
 
11. Rondvraag 
Terugkomend op de vraag van Hannie over de AVG: Dit is in beeld bij bestuur, maar moet nog verder 
worden uitgewerkt in 2018. 
 
12. Beleid 
In 3 rondes gaat het bestuur in gesprek met de leden. De thema’s: 

‐ Betrokkenheid naar vereniging / clubgevoel 
‐ Vrijwilligersbeleid 
‐ Beleidsplan, gericht inhoud  

 
Na afloop van de rondes wordt er een korte terugkoppeling gegeven.  
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